

#### **Terms & Conditions**

**Effective Date:** 01/09/2025

Welcome to **Mrsam** (مرسام). By accessing or using our services, you agree to be bound by these Terms & Conditions. Please read them carefully before using our platform.

# 1. Company Information

Business Name: Mrsam (مرسام)

• Address: 5221 Saud Al Faisal, Jeddah 22431, Saudi Arabia

• Email: support@mrsam.io

#### 2. Services

Mrsam provides an **AI-powered website builder** that allows users to create, customize, and publish websites directly from their mobile devices. Services are subscription-based and may include free trials, monthly/annual plans, and optional add-ons.

### 3. Eligibility

You must be at least **16 years old** or have legal guardian approval to use our services. By registering, you confirm that all information provided is accurate and up to date.

#### 4. Accounts

- You are responsible for maintaining the confidentiality of your account credentials.
- Any activity under your account is your responsibility.
- We reserve the right to suspend or terminate accounts that violate these terms.

## 5. Payments & Subscriptions

- Prices are displayed in **SAR (Saudi Rivals)** and may include VAT where applicable.
- Subscriptions auto-renew unless cancelled.





Mrsam does **not offer refunds**, except where required by law.

# 6. Acceptable Use

You agree not to:

- Use Mrsam for illegal, harmful, or fraudulent activities.
- · Host or share content that is offensive, defamatory, or violates laws of Saudi Arabia.
- Attempt to disrupt or misuse the platform.

## 7. Intellectual Property

- All software, branding, and materials provided by Mrsam remain the property of Mrsam.
- You retain ownership of content you create, but you grant Mrsam a limited license to host and display it as needed for providing the service.

### 8. Service Availability

We strive to maintain uninterrupted access but do not guarantee that the service will always be available or error-free.

# 9. Limitation of Liability

Mrsam is not liable for any damages resulting from use or inability to use the platform. Use of the service is at your own risk.

#### **10. Changes to Terms**

We may update these Terms from time to time. Continued use of the platform after changes means you accept the updated Terms.





# 11. Governing Law

These Terms are governed by the **laws of Saudi Arabia**. Any disputes shall be resolved in courts located in **Jeddah, Saudi Arabia**.

📑 شروط وأحكام مرسام

تاريخ النفاذ: 01/09/2025

مرحباً بكم في مرسام .(Mrsam) باستخدام خدماتنا، فإنك توافق على الالتزام بهذه الشروط والأحكام. يرجى قراءتها بعناية.





## .1 معلومات الشركة

- الاسم التجاري : مرسام (Mrsam)
- العنوان: 5221 شارع سعود الفيصل، جدة 22431، المملكة العربية السعودية
  - البريد الإلكترونيsupport@mrsam.io

#### .2الخدمات

توفر مرسام منصة إنشاء مواقع إلكترونية بالذكاء الاصطناعي تتيح للمستخدمين إنشاء مواقعهم وتخصيصها ونشرها مباشرة من أجهزتهم المحمولة. الخدمات تعتمد على الاشتراك وقد تشمل فترة تجريبية مجانية وخطط شهرية أو سنوية وخيارات إضافية.

#### 3.الأهلية

يجب أن يكون عمرك 16 عاماً أو أكثر أو لديك موافقة ولي الأمر لاستخدام خدماتنا. بالتسجيل، تؤكد أن جميع البيانات المقدمة صحيحة و محدثة.

#### .4الحسابات

- أنت مسؤول عن سرية بيانات تسجيل الدخول.
- أي نشاط يتم عبر حسابك هو على مسؤوليتك الشخصية.
- نحتفظ بالحق في تعليق أو إلغاء الحسابات التي تنتهك هذه الشروط.

#### . 5 الدفع والاشتراكات

- الأسعار بالـ ريال السعودي (SAR) وقد تشمل ضريبة القيمة المضافة.
  - الاشتراكات تتجدد تلقائياً ما لم يتم إلغاؤها.
  - مرسام لا تقدم استرداد مبالغ، إلا إذا كان مطلوباً بموجب القانون.

# .6الاستخدام المقبول

توافق على عدم:





- استخدام مرسام لأغراض غير قانونية أو مضرة أو احتيالية.
- نشر أو استضافة محتوى مسيء أو مخالف لأنظمة المملكة.
  - محاولة تعطيل أو إساءة استخدام المنصة.

## .7الملكبة الفكربة

- تظل جميع البرامج والعلامات التجارية والمواد ملكاً لـ مرسام.
- تبقى حقوق المحتوى الذي تنشئه ملكاً لك، لكنك تمنح مرسام ترخيصاً محدوداً الستضافته وعرضه لغرض تقديم

## . 8توفر الخدمة

نسعى لتقديم الخدمة باستمر إر ، لكننا لا نضمن أن تكون متاحة دائماً أو خالية من الأخطاء.

## .9حدود المسؤولية

مرسام غير مسؤولة عن أي أضرار ناتجة عن استخدام المنصة أو عدم القدرة على استخدامها. الاستخدام على مسؤوليتك

# .10 تعديل الشروط

قد نقوم بتحديث هذه الشروط من وقت لآخر. استمرارك في استخدام المنصة يعني قبولك للشروط المعدلة.

#### .11 القانون المختص

تخضع هذه الشروط لـ أنظمة المملكة العربية السعودية، ويكون الاختصاص القضائي لمحاكم جدة.

